## 科學技術發展基金

## Fundo Para o Desenvolvimento das Ciências e da Tecnologia

慶祝中華人民共和國成立75周年、澳門回歸祖國25周年

2024年科研項目結題展暨學術報告會

## Celebrating the 75th Anniversary of the People's Republic of China and the 25th Anniversary of the Macao SAR

## ~程序表~

Scientific Research Projects Result Exhibition and Academic Report, 2024

~ 榁序表~ Rundown

日期 Date: 18/10/2024(星期五, Fri)

地點 Venue: 澳門威尼斯人金光會展展館(與第二十九屆澳門國際貿易投資展覽會同場)

| 序<br>Order | 時間<br>Time         | 内容<br>Content   |
|------------|--------------------|---|
| 1          | 14:30 - 14:35      | 介紹行政委員會主席、成員及出席嘉賓<br>科學技術發展基金行政委員會主席謝永強致辭<br>Introduction of the President and Members of the Administrative Committee of the FDCT, and guests.<br>Prensation by Mr. Che Weng Keong, President of the Administrative Committee of the FDCT  |
| 2          | 14:35 - 14:40      | 領導剪綵及與一眾嘉賓拍攝大合照 Ribbon cutting and VIP guest group photo  |
| 3          | 14:40 - 15:20      | 專題演講及答問(每個主題20分鐘)<br>Keynote speech及Q&A (Each speech 20 minutes)  |
|            | 14:40 - 15:00<br>1 | 廣藥集團(澳門)國際發展產業有限公司董事長楊軍<br>(國家企業落戶澳門,揚優勢,發展大健康產業)<br>Keynote speech given by the Chairman of Guangzhou Pharmaceutical Group<br>(Macau) International Development Co.,Ltd, Mr. Yang, Jun<br>(National enterprise settles in Macau to leverage its advantages and develops the<br>healthcare industry)  |
|            | 15:00 - 15:20<br>2 | 澳門城市大學副校長周萬雷教授<br>(澳門城市大學在科技研究發展的歷程)<br>Keynote speech given by the Vice Rector of City University of Macau, Prof. Zhou,<br>Wanlei<br>(The development history of City University of Macau in science and technology<br>research)   |
| 4          | 15:20 - 15:30      | 司儀介紹展板以H5網頁形式展示及操作 Introduction of the form of exhibition by H5 website display   |
| 5          | 15:30 - 17:00      | <b>粤</b> 術報生  |
|            | 3                  | 澳門大學項目(15:30 - 15:50)<br>項目負責人宋永華教授介紹其項目"綜合能源物聯網的智能協同管控與防護關鍵<br>技術及應用研究"<br>Project of Macau University(15:30 - 15:50)<br>Presentation of "Intelligent coordinated operation, protection and application on integrated energy IoT" by Prof. Song, Yonghua.  |
|            | 4                  | 澳門科技大學項目(15:50 - 16:10)<br>項目負責人姜志宏教授介紹中藥質量研究國家重點實驗室(澳門科技大學)有<br>關"紅豆杉"的研究內容<br>Project of Macau University of Science and Technology(15:50 - 16:10)<br>Presentation of yew research of the State Key Laboratory of Quality Research in<br>Chinese Medicine at the Macau University of Science and Technology by Prof. Jiang, Zhihon  |
|            | 5                  | 澳門科技大學項目(16:10 - 16:25)<br>實驗室主任宗秋剛教授介紹月球與行星科學國家重點實驗室(澳門科技大學)<br>中有關"逐夢月球,探索未知"的研究內容<br>Project of Macau University of Science and Technology(16:10 - 16:25)<br>Presentation of research project of "Chasing dreams on the Moon and exploring the unknow" of the State Key Laboratory of Lunar and Planetary Science (SKLPlanets) at the Macau University of Science and Technology by Prof. Zong, Qiugang. |
|            | 6                  | 澳門空間技術研究院項目(16:25 - 16:40)<br>研究院院長張可可講座教授介紹「澳門科學一號」衛星的現狀、科學與應用介紹<br>Project of Macau Institute of Space Technology and Application (16:25 - 16:40)<br>Presentation of "An Introduction to the Current Status, Science and Application of MSS-1" by Chair Prof. Keke Zhang.   |
|            | 7                  | 矽力杰半導體(澳門)一人有限公司項目(16:40 - 17:00)<br>項目負責人余成斌先生介紹其項目"高精度低功耗的模數轉換器(ADC)芯片<br>研發與產業化"<br>Project of Silergy Semicondutores (Macau) Sociedade Unipessoal Limitada(16:30 - 16:50)<br>Presentation of "Research and Industrialization of High-resolution and Low-power<br>Analog-to- Digital Converter (ADC)" by Mr. U, Seng Pan.  |